

质量管理体系认证证书

奥斯龙明士克纸业 (太仓) 有限公司

统一社会信用代码: 91320585791093003T

注册地址:太仓经济开发区发达路17号 审核地址:江苏省苏州市太仓市经济开发区发达路17号1号、3号厂房

质量管理体系符合 GB/T19001-2016 idt ISO9001:2015 标准

管理体系认证所覆盖范围

绝缘纸的分切加工和销售

颁证日期: 2022年07月25日 有效期至: 2025年07月24日 按照认证要求,每次监督审核时间与上次现场审核时间间隔不能超过12个月,年度监督合格后证书有效; 证书在国家规定的各类行政许可、资质有效期内使用有效

监一合格标志

监二合格标志

监三合格标志













中球联合国际认证 (北京) 有限公司

中国 北京市丰台区马家堡西路15号时代风帆大厦2-2309 (邮编: 100071) 电话: 010-57484188

证书有效状态查询可扫描证书二维码或登录公司网站 www.zqzqzq.org

本证书信息可在中国国家认证认可监督管理委员会官方网站查询 www.cnca.gov.cn



Quality Management System Certification

Certificate Registration No: 25022Q10930R0S

Hereby certify that

Ahlstrom-Munksjo Paper (Taicang) Co., Ltd.

Unified social credit code: 91320585791093003T

Registration Address: No. 17, Fada Road, Taicang Economic Development Zone Taicang, Jiangsu, China

Audit Address: No. 17, Fada Road, Taicang Economic Development Zone, Factory Building No. 1 No. 3, Taicang

Quality management system in line with

GB/T19001-2016 idt ISO9001:2015 standard

Scope of Certification

Slitting and Sales of Insulating Paper

Date of Issue: Jul 25, 2022 Date of Expiry: Jul 24, 2025 According to the requirements of the certification, during validity period of the certificate a surveillance audit should be carried out once within each 12 months. The certification is only valid within the scope of administrative license of the certification holder.

SURVEILLANCE 1

SURVEILLANCE:

SURVEILLANCE 3















ZhongQiu United International Certification (Beijing) Co., Ltd.

2-2309, Sailing Building, Majiapu West Road 15, Fengtai District, Beijing, PR China, Tel: 010-57484188 Please scan the QR code or access www.zqzqzq.org for checking validity of the certification. Certificate relevant information is also available at CNCA official website www.cnca.gov.cn.